
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 62
van TINE SOENS
datum: 15 januari 2019

aan SVEN GATZ
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD 
EN BRUSSEL

Masterplan bivakplaatsen  -  Afvalophaling

In de beleidsbrief Jeugd 2018-2019 schrijft minister Gatz dat hij de problematiek rond 
afvalophaling in het kader van het masterplan bivakplaatsen verder zou opvolgen. In de 
beleidsbrief wordt echter niet gespecificeerd op welke manier de minister dat wenst te 
doen.

In haar antwoord op schriftelijke vraag nr. 496 van 16 mei 2018 van Miranda Van 
Eetvelde heeft minister Schauvliege het over een akkoord met Interafval omtrent het 
gebruik van tijdelijke toegangsbadges tot recyclageparken.

Met volgende vragen peil ik graag naar een stand van zaken.

1. Hoe vaak blijkt afvalophaling op een kampweide of kamplocatie nog een probleem te 
zijn?

2. Hoe staat het met de tijdelijke toegangsbadges tot recyclageparken? Zijn die reeds 
geïntroduceerd? Zo ja,

a) tot hoeveel en welke recyclageparken kan met zo’n badge toegang verkregen 
worden;

b) worden de badges kosteloos aangeboden? Indien niet, hoeveel bedraagt de 
kostprijs;

c) hoeveel aanvragen voor het gebruik van dergelijke badge werden reeds 
ontvangen?

3. Hoeveel gemeenten voorzien reeds zelf in de inzameling van bedrijfsafval in 
zomermaanden?

4. Hoe staat het met de gesprekken van het Centrum voor Jeugdtoerisme (CJT) met 
privaatrechtelijke inzamelaars in het kader van een mogelijke groepsaankoop 
‘ophaling in zomermaanden’?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Sven Gatz (62), Joke Schauvliege (185).



SVEN GATZ 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN 
BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 62 van 15 januari 2019
van TINE SOENS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Koen Van den Heuvel, 
Vlaams minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


